

3D/4D

PENANG LEISURE & TOUR

TC: MYPEN-3DFE / MYPEN-4DFE
(Option Tour valid for 01 APR 2025 – 31 MAR 2026)

cuti-cuti MALAYSIA

CHOICE OF TOURS

TOUR (PGPRI01CITY) – Private

(A) CITY EXPLORER (est 5 hrs)

- ✓ Visit Street Art- Wall Painting
- ✓ Khoo Kongsi (Entrance fee RM15/adt & RM10/Chd)
- ✓ Little India, Chinatown (Cendol at own expenses), Clan Jetties, product shops

TOUR (PGPRI01NIGHT) – Private

(B) PENANG NIGHT (est 4 hrs)

- ✓ Dinner at Gurney Drive Hawker Center (own expenses) / Batu Ferringhi Night Market or Ferringhi Walk (will replace shopping mall if raining)

TOUR (PGPRI01ISLAND) – Private

(C) PENANG ISLAND (est 7 hrs)

- ✓ Craft Batik, Entopia Butterfly Farm (Entrance fee RM75/adult & RM55/Child)
- ✓ Titi Kelawang Waterfall (Fruit Stall)
- ✓ Passby Malay Village
- ✓ Balik Pulau Village (famous for durians)
- ✓ ART Container at Paddy field,
- ✓ Balik Pulau Laksa (own expenses), Photo stop at Church of Holy Name of Jesus

TOUR (PGPRI01HERITAGE) – Private

(D) GEORGETOWN HERITAGE + TRISHAW RIDE (est 5 hrs)

- ✓ Reclining Buddha Temple
- ✓ Fort Cornwallis (view only, photo stop)
- ✓ Esplanade Walkway
- ✓ Street of Harmony
- ✓ Kuan Yin Temple
- ✓ Trishaw Ride (based on 2 pax sharing)
- ✓ Peranakan Baba & Nyonya Mansion (entrance fee RM25/adult & RM12/child)

TOUR (PGPRI01HILL) – Private

(E) PENANG HILL + KEK LOK SI (est 5 hrs)

- ✓ Kek Lok Si Temple, 7-Tier Pagoda of 10,000 Buddha, Bronze Statue of the Goddess
- ✓ Penang Hill-Funicular Train (Train Ticket RM30/adult & RM15/child), Panoramic View of Georgetown

TOUR (PGPRI01KG) – Private

(F) KAMPUNG AGONG TOUR (est 6 hrs)

- ✓ Kampung Agong (Entrance fee RM18/adt & RM12/Chd)
- ✓ Passby Penang Bridge, Dinner at Seafood restaurant at Tambun (Own Expenses)

3D2N / 4D3N PENANG LEISURE

DAY 1 SINGAPORE ✈️ PENANG

(X)

Upon arrival at Penang airport and transfer to hotel check in. Overnight in Penang.

DAY 2 PENANG – FREE DAY

DAY 3 PENANG – FREE DAY

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice. Overnight in Penang.

DAY 3 PENANG ✈️ SINGAPORE

DAY 4 PENANG ✈️ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

TOUR (PGPRI01SUNSET) – Private

(G) THE TOP SUNSET & NIGHT FOOD EXPERIENCE (est 4 hrs)

- ✓ Tour may start at 1800hrs to The TOP Penang (Day cityscape, sunset and night lights of Georgetown)–Entrance included
- ✓ Rainbow Skywalk (*subject to close temporary if raining), Observatory Deck
- ✓ Kimberley Street Night Food Market (own expenses)
- ✓ Esplanade (*if raining will replace to visit Gurney Plaza)

TOUR (PGPRI01NATURE) – Private

(H) ENTOTIA AND TROPICAL SPICE NATURE RETREAT (est 4 hrs)

- ✓ Tropical Spice Garden (Entrance fee included)
 - ✓ Entopia by Penang Butterfly Farm (Entrance fee included)
- *Natureland – A sprawling outdoor vivarium / *Cocoon – Interactive indoor discovery center

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. **UPDATED 10 Feb 2025. (*This itinerary only valid for all NEW bookings in after 10 FEB 2025 by Private)**



Penang Butterworth new tourist attraction - **Kampung Agong**. The home-based concept of "Kampung Style" is a short getaway from the bustle of the city. This is a countryside "Agro Themed Park" and it is a coconut grove beside the paddy fields. Explore this new attractions like coconut grove, giant swing, and bird's nest!

Remarks:

▷ **Optional Tours are Excluded of the Entrance Fee or Train Ride Admission Fee (*Fee for reference only. Passengers need to pay on site) and driver tipping.**

▷ Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

▷ This itinerary valid for **NEW booking** received on/after **10-Feb'2025** (for travel between 01Apr-31Oct25). Customer who booked before 10Feb'25 will based on previous (SIC) Seat-In-Coach itinerary.

WTStravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE COUNTRY CLUB



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📷 wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

OUR OUTLETS:



3天/4天

檳城 休闲乐悠悠

TC: MYPEN-3DFE / MYPEN-4DFE
(一日游适用于 01-APR 2025 至 31-MAR 2026)

cuh-cuh MALAYSIA

一日游 选择:

团号 (PGPRI01CITY) *独立成团

一日游 (A) 市区游览 (约5小时)

- ✓ 参观街头艺术 - 壁画
- ✓ 檳城邱公司 (不含门票 RM15/成人 & RM10/小孩)
- ✓ 小印度, 唐人街 (自费吃Cendol), 姓氏桥, 当地土产店

团号 (PGPRI01NIGHT) *独立成团

一日游 (B) 夜游檳城 (约4小时)

- ✓ 新关仔角小贩中心享用晚餐 (自费)
- ✓ 峇都丁宜夜市

团号 (PGPRI01ISLAND) *独立成团

一日游 (C) 檳城岛游览 (约7小时)

- ✓ 蜡染, Entopia蝴蝶乐园 (不含门票 RM75/成人 & RM55/小孩)
- ✓ Titi Kelawang 瀑布 (水果摊)
- ✓ 路径马来村庄
- ✓ 浮罗山背 (客家村) - 出名榴莲地
- ✓ 稻田的艺术集装箱,
- ✓ Balik Pulau 叻沙 (自费)、途径耶稣圣名教堂逗留拍照

团号 (PGPRI01HERITAGE) *独立成团

一日游 (D) 乔治城遗产+三轮车体验 (约5小时)

- ✓ 卧佛寺
- ✓ 康华利斯堡 (拍照点)
- ✓ 和谐街
- ✓ 观音庙
- ✓ 乘坐三轮车 (两人共享乘坐)
- ✓ 土生华人巴巴和娘惹大厦 (不含门票 RM25/成人 & RM12/小孩)

团号 (PGPRI01HILL) *独立成团

一日游 (E) 升旗山+极乐寺 (约5小时)

- ✓ 极乐寺、七层万佛塔、铜观音像
- ✓ 升旗山缆车 (不包含缆车票 RM30/成人 & RM15/儿童), 俯瞰乔治市全景观

团号 (PGPRI01KG) *独立成团

一日游 (F) 甘榜阿贡之旅 (约6小时)

- ✓ 甘榜阿贡-原始椰林稻田景 (不含门票 RM18/成人 & RM12/小孩)
- ✓ 途径檳城大桥
- ✓ 晚餐于Tambun海鲜餐厅 (自费)

3天2晚 / 4天3晚 檳城 乐悠悠

第一天 新加坡 ✕ 檳城

(X)

抵达檳城机场后, 送往酒店办理入住手续。夜宿檳城。

第二天 檳城 - 自由行/或/一日游

第三天 檳城 - 自由行/或/一日游

(早餐)

全天自由活动。或您可以自费选择参加一日游。夜宿檳城。

第三天 檳城 ✕ 新加坡

第四天 檳城 ✕ 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。



团号 (PGPRI01SUNSET) *独立成团

一日游 (G) 檳城光大观景台(THE TOP) 看日落+夜间美食之旅 (约4小时)

- ✓ 游览始于约1800hrs, 前往檳城光大大厦(THE TOP), 共有68层高, 65楼变成室内观景台, 68楼就有餐厅和露天观景玻璃步道(彩虹步道), 可高空欣赏檳城美景! - 包含门票 (*彩虹步道视天气影响, 下雨将暂时关闭)
- ✓ 金伯利街夜间美食市场 (自费)
- ✓ 滨海艺术中心 (*如果下雨, 将代替参观 GURNEY PLAZA)

团号 (PGPRI01NATURE) *独立成团

一日游 (H) 热带香料园+ENTOPIA檳城蝴蝶乐园 (约4小时)

- ✓ 热带香料园 - 包含门票
- ✓ ENTOPIA 檳城蝴蝶乐园 - 包含门票
- *Natureland - 户外动物园
- *Cocoon - 室内互动探索中心



备注:

- 自费一日游行程不包含景点门票、火车门票 (费用仅供参考, 旅客需现场支付为准) 以及不含司机小费。
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。若中英文行程有差异, 请以英文版行程为准。
- 此行程只适用于10Feb25后客人订购的新订单 (*出发于01Apr25至31Mar26期间)。10Feb25之前预订的客人请参考之前行程 (SIC-拼团)。

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. **UPDATED 10 Feb 2025. (*This itinerary only valid for all NEW bookings in after 10 FEB 2025 by Private)**

WTstravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

OUR OUTLETS:



f wtstravel +65 9116 6994 w www wtstravel.com.sg @ enquiries@wtstravel.com.sg